
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 6 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 03 серпня 2018 року                                                                     м.Житомир 

 

Малий зал засідань                                                                              09-30 год. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

У   роботі   комісії  взяли  участь  7  депутатів:  Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М., Михайлов А.М.,  Нижник В.Т., Журавель Г.М.,                      

Парфентієва Т.М.   

 

Відсутні – 4: Шахова О.П.,   Мусійчук Р.М., Котвицький С.В., Медведюк О.В.   

 

На початку засідання зареєструвалися 6 депутатів: Голік Т.І., Дєньга В.А.,   

Кліменко В.М.,    Михайлов А.М.,   Нижник В.Т.,  Журавель Г.М. 

      У процесі роботи комісії на засідання прибув ще один депутат районної 

ради, член постійної комісії:  Парфентієва Т.М.   

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Крутій С.Г. – голова районної ради 

2. Микитюк С.М. – голова райдержадміністрації 

3. Стах В.М. – заступник голови районної ради 

4. Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради 

5. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів РДА 

6. Давиденко С. О. – начальник відділу освіти РДА 

7. Працівники виконавчого апарату районної ради 

8. Представники засобів масової інформації: газети «Приміське життя» - 

Юхимчук С.М. 

 

      Головує на засіданні секретар комісії Голік Т.І. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

     Результати голосування: 

«За» -  6 (Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Кліменко В.М.,     Михайлов А.М.,                

Нижник В.Т.,  Журавель Г.М.)  

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І., секретар комісії, звернулася до депутатів 

дотримуватися вимог Законів України «Про запобігання корупції» та «Про 

місцеве самоврядування в Україні» та оголошувати про виниклий конфлікт 

інтересів, у разі його виникнення, при розгляді питань порядку денного. 

 

СЛУХАЛИ: Про обрання тимчасового секретаря засідання комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Обрати тимчасовим секретарем засідання комісії депутата 

Дєньгу В.А. 

    Результати голосування: 

«За» -  6 (Голік Т.І.,  Дєньга В.А., Кліменко В.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М., 

Михайлов А.М.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  секретар комісії Голік Т.І. 

     Ознайомила присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду 

на комісії: 

1.  Про розгляд претензії гр. Рижкова П.Д. до Житомирської районної ради 

щодо будівлі середньої школи за адресою: с.Левків, вул.Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності  

 

2. Інформація про діяльність гуртків спортивної спрямованості в освітніх 

закладах Житомирського району протягом 2017-2018 н.р. 

         Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   відділу 

освіти райдержадміністрації 

 

3. Різне. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти запропонований порядок денний засідання постійної 

комісії за основу та в цілому.   

Результати голосування: 

«За» -  6 (Голік Т.І.,  Дєньга В.А., Кліменко В.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М., 

Михайлов А.М.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

                    Інформує:  Інформує:  секретар комісії Голік Т.І. 

 



ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: надати 

кожному доповідачу до 10 хв., для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Роботу 

комісії завершити до початку пленарного засідання 19 сесії. 

Результати голосування: 

 «За» -  6 (Голік Т.І.,  Дєньга В.А., Кліменко В.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М., 

Михайлов А.М.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

На засідання комісії з’явилася депутат районної ради, член постійної 

комісії Парфентієва Т.М. У роботі комісії бере участь 7 депутатів. 

 

1. СЛУХАЛИ Про розгляд претензії гр. Рижкова П.Д. до Житомирської 

районної ради щодо будівлі середньої школи за адресою: с.Левків, 

вул.Олімпійська, 2б. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                 з питань комунальної власності 

Зазначив, що зроблено всі розрахунки і громадянин Рижков П.Д. повинен 

сплатити залишки пені в сумі 5149,99 грн. За умови виконання громадянином 

Рижковим П. Д. умов договору питання  передачі йому будівлі буде внесено на 

розгляд чергової сесії. 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що якщо ми не 

віддаємо приміщення, то ми повинні будемо повернути йому 300 тис.грн. На 

цій сесії ми беремо це приміщення на баланс. Якщо Рижков П.Д. повністю 

розрахується з районною радою, тоді на наступну сесію  ми винесемо питання 

про передачу цього приміщення. 

ВИРІШИЛИ: Включити дане питання до проекту порядку денного сесії, 

рекомендувавши громадянину Рижкову сплатити пеню.  

Результати голосування: 

«За» -  7 (Голік Т.І.,  Дєньга В.А., Кліменко В.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М., 

Михайлов А.М., Парфентієва Т.М.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2.  СЛУХАЛИ: Інформація про діяльність гуртків спортивної спрямованості в 

освітніх закладах Житомирського району протягом 2017-2018 н.р. 

         Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна –  начальник   відділу 

освіти райдержадміністрації 

   Повідомила, що інформація щодо роботи гуртків роздана депутатам. 

Оплата за гурткову роботу проводиться відповідно до тарифікації та 

навантаження працівників за відпрацьовані академічні години. 

 

  



ВИРІШИЛИ: Взяти дану інформацію до відома. 

Результати голосування: 

«За» -  7 (Голік Т.І.,  Дєньга В.А., Кліменко В.М., Нижник В.Т.,  Журавель Г.М., 

Михайлов А.М., Парфентієва Т.М.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

СЛУХАЛИ: Різне. Дєньга В.А., депутат районної ради, зачитав своє звернення 

про зміну призначення депутатських коштів спрямованих ним в сумі 6 000 грн.  

з «на розробку детального плану території під розміщення ФАПу в с.Глибочок» 

на «придбання ліжок медичних для ФАПу с.Глибочок». 

 Крутій С.Г., голова районної ради, запитав у начальника відділу освіти як 

були проведені конкурси на заміщення вакантних посад директорів шкіл, 

оскільки на сесію приїхала група людей, яка негативно налаштована проти 

одного із переможців конкурсу. 

 Давиденко С.О., начальник відділу освіти райдержадміністрації відповіла, 

що вона знає ситуацію, але ця група людей висуває свого кандидата на посаду 

директора, який навіть не подавав документів на участь у конкурсі. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив, що якщо у когось є 

претензії до проведення конкурсу і якісь сумніви, то є протокол проведення 

конкурсу і його відеофіксація. Також зазначив, що кошти, виділені на 

експертизу доріг, неможливо використати і вніс пропозицію частину цих 

коштів спрямувати на придбання медичного обладнання для гінекологічного 

відділення, а  частину на придбання копіювального апарату для районної ради. 

  

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

 

Головуючий на засіданні,  

секретар комісії                                                                            Т.І. Голік  

 

Секретар засідання                                                                       В.А. Дєньга 

 
 


